
 

./. 

ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
Τμήμα Ερωτήσεων 

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

Τηλέφωνο: 2106598- 278, 282, 285 
FΑX: 210- 6552035 
e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
Φ.900α/3249/18002 
Αθήνα, 06 Οκτωβρίου 2021 
Σελίδες: Δύο (2)  

ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Κυριάκο Βελόπουλο 

 

ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γραφείο ΥΦΕΘΑ 
ΥΠΕΘΑ/Γενικός Γραμματέας 
ΥΠΕΘΑ/ΓΝΠ/ΤΚΕ 
ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ 

 
 

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος   

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 8988/14-09-2021 της Βουλής των Ελλήνων  
 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, που κατέθεσε ο Βουλευτής κ. Κυριάκος 

Βελόπουλος με θέμα «Όπλα-λέιζερ κατασκευάζει η Τουρκία. Σε ποιο επίπεδο βρίσκεται 

η Ελλάδα;», σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Το Υπουργείο Εθνικής Άμυνας, δια της αρμόδιας Διεύθυνσής του που είναι η 

ΓΔΑΕΕ, σε συνεργασία με τα Γενικά Επιτελεία παρακολουθεί τις 

εξελίξεις περί των συγχρόνων τεχνολογιών και τη συμμετοχή της Ελληνικής Αμυντικής 

Βιομηχανίας (ΕΑΒΙ). 

Υπό το ανωτέρω πρίσμα, στο πλαίσιο εκδήλωσης ενεργειών για την 

προετοιμασία της ΕΑΒΙ περί του Ευρωπαϊκού Ταμείου Άμυνας (European Defence 

Fund - EDF), ήδη από τον Οκτώβριο 2020, εξέδωσε σχετική πρόσκληση ενδιαφέροντος 

επί πλήθους θεματικών περιοχών προς την ΕΑΒΙ. Οι θεματικές συμπεριλάμβαναν την 

«Αεροπορική Ισχύ» και ειδικότερα την «Αντιμετώπιση Μη Επανδρωμένων 

Συστημάτων» με μεθόδους «soft kill» και «hard kill», στις οποίες εμπίπτουν τα αμυντικά 

συστήματα LASER, χωρίς εντούτοις να υποβληθεί οιαδήποτε πρόταση ενδιαφέροντος. 

 Επί του παρόντος, η μοναδική γνωστή δραστηριότητα στις τεχνολογίες 

αντιμετώπισης C-UAS είναι η συμμετοχή της ΕΑΒ ΑΕ και έτερων ελληνικών οντοτήτων 

στην πρόταση Έρευνας και Ανάπτυξης JEY-CUAS υπό την ιταλική Leonardo, η οποία 

αξιολογήθηκε επιτυχώς στο πλαίσιο ΕDIDΡ έτους 2020, στην θεματική περιοχή ΕDIDΡ 

-CUAS-2020. Η συμμετοχή της ΕΑΒ ΑΕ αφορά το πεδίο της αδρανοποίησης 

(neutralization) των απειλών UAS μέσω της ανάπτυξης όπλου κατευθυνόμενης 

ενέργειας μικροκυματικών παλμών μεγάλης ισχύος (όχι όπλων laser). 

Ανεξάρτητα από τα παραπάνω, το Πολεμικό Ναυτικό έχει εκκινήσει τεχνικό 

διάλογο με εγχώριους ερευνητικούς και βιομηχανικούς φορείς, ενώ έχει λάβει χώρα 
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παρουσίαση συστημάτων με σκοπό την ενημέρωση επί των τεχνικών χαρακτηριστικών 

τους, αλλά και τις δυνατότητες ανάπτυξής τους από εγχώριους φορείς. 

Σε επόμενο στάδιο θα αξιολογηθούν οι δυνατότητες επιχειρησιακής 

αξιοποίησης των συστημάτων, προκειμένου να υποβληθούν εν συνεχεία οι σχετικές 

εμπεριστατωμένες εισηγήσεις. 

 

 ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΠΟΥΛΟΣ 
 ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
  

 


		2021-10-06T12:49:43+0300




